
Datum: 28.11.2023 
 

ZAPISNIK 
 

1. seje Sveta staršev Vrtca Mavrica, Žarek, Sonček in Zvezdica, ki je bila v torek, 26.9.2023 
ob 17.00 uri v enoti Mavrica. 

 
 
Vabljeni: Maja Junčaj, Anej Šuligoj, Naja Oblak, Neja Podgornik, Nika Brajdih, Andrej Ipavec, 
Sara Črv, Katarina Prislan Kodelja, Polona Cotič, Meta Zadrgal, Sebastijan Dolenc, Matej 
Skomina, Larisa Baša Faganel, Nataša Todič, Neja Bajec, Andreja Vodopivec Nanut, v.d. 
ravnateljice ga. Aleša Velikonja, pomočnica ravnateljice za vrtce ga. Matejka Kandus, vodja 
enote Sonček ga. Urška Gregorčič, vodja enote Žarek ga. Irena Pajek Gomišček, svetovalna 
delavka ga. Mateja Grudina, predstavnica vrtčevskega sklada ga. Nika Colja 
 
Prisotni člani sveta staršev:  
Maja Junčaj, Anej Šuligoj, Neja Podgornik, Nika Brajdih, Andrej Ipavec, Sara Črv, Katarina 
Prislan Kodelja, Polona Cotič, Meta Zadrgal, Matej Skomina, Larisa Baša Faganel, Nataša 
Todič, Neja Bajec, Andreja Vodopivec Nanut 
 
Drugi prisotni:  
- v.d. ravnateljice ga. Aleša Velikonja, 
- pomočnica ravnateljice za vrtce ga. Matejka Kandus,  
- vodji enot vrtcev Sonček ga. Urška Gregorčič in Žarek ga. Irena Pajek Gomišček,  
- svetovalna delavka ga. Mateja Grudina, 
- predstavnica vrtčevskega sklada ga. Nika Colja 
 
Lokacija: Vrtec Mavrica 
 
Dnevni red: 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Poročilo o uresničevanju Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2022/23 
3. Predstavitev Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2023/24 
4. Volitve predsednika Sveta staršev vrtca 
5. Informacije glede postopka imenovanja/volitev predstavnika staršev vrtca v Svet zavoda 
6. Investicije in vzdrževanje 
7. Razno 
 
Ad. 1) Potrditev dnevnega reda 
V.d. ravnateljica OŠ Ivana Roba Šempeter pri Gorici, ga. Aleša Velikonja (v nadaljevanju: v.d. 
ravnateljica) vse prisotne pozdravi, predstavi novo pomočnico ravnateljice za vrtce, ga. 
Matejko Kandus (v nadaljevanju: pomočnica ravnateljice za vrtce) in vse prisotne vpraša, ali 
se strinjajo z dnevnim redom. Dnevni red gre na glasovanje: 
ZA: vsi prisotni   PROTI: / 
Skupno se sprejme in potrdi dnevni red 1. seje Sveta staršev. 
 
Ad. 2) Poročilo o uresničevanju Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2022/2V.d. 
ravnateljica pove, da je letni delovni načrt (v nadaljevanju: LDN) za preteklo šolsko leto 
pripravila ga. Nataša Smerdelj Šubelj, prejšnja pomočnica ravnateljice za vrtce, zato bo 
zdajšnja pomočnica ravnateljice za vrtce samo na hitro predstavila poročilo o izvedbi LDN-ja 



za preteklo šolsko leto. Pove, da je v lanskem LDN-ju napisano veliko stvari, od raznih 
projektov do nadstandardnih dejavnostih, itn. Pove, da se dosti ne želi vpletati v to, glede na 
to, da je to pisala njena predhodnica. Predstavnike vpraša, ali ima kdo v zvezi s tem kakšno 
vprašanje, na katero bo z veseljem odgovorila. Ker vprašanj na to temo ni, pomočnica 
ravnateljice za vrtce predstavi letošnji LDN, za šolsko leto 2023/24. 
 
V.d. ravnateljica doda, da kar ve, je bilo vse, kar je bilo planirano tudi realizirano, res pa je, da 
je bilo odvisno od enote do enote, eni so imeli malo več, drugi nekoliko manj. To je ena od 
stvari, za katero se bosta z novo pomočnico ravnateljice za vrtce trudile – čim bolj poenotit 
vse enote. V zadnjih dveh šolskih letih je bilo namreč navodilo za vzgojiteljice takšno, da 
lahko vsaka počne kar želi. Rezultat tega je bila velika razlika med skupinami, ne samo med 
enotami, najbolj žalostno pa je to, da vzgojiteljice sploh niso vedele druga za drugo kaj 
počnejo in kaj se v drugih enotah dogaja. Ga. Maja Junčaj se vodstvu zahvali za iskrenost, da 
so nas ravnokar seznanili z dejstvi, zakaj so se dogajale takšne razlike med enotami, da ne 
bodo starši po krivici kuhali zamer do posameznih vzgojiteljic, če one same sploh niso vedele, 
kaj kolegice počnejo, čeprav spadajo vse štiri enote pod isti vrtec. 
 
Ad. 3) Predstavitev Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2023/24 
Pomočnica ravnateljice za vrtce pove, da se število rojstev manjša, zato imajo letos v vrtcu 
16 oddelkov + bolnišnični oddelek (1 skupina manj). Vrtec se je letos odločil za cilje, ki jih 
poznamo že vrsto let: Skrb za celoten in zdrav razvoj otroka in zaposlenih, uporaba smernic 
zdravja v vrtcu, nadaljevanje širjenja projekta »Turizem v vrtec«, nadaljevanje projekta 
»Bralna značka«, »Bralni palček«, »Kuža pripoveduje«, »Zeleni nahrbtnik« nadaljevanje 
projekta »Medgeneracijsko povezovanje«, športno gibalni projekt »Mali sonček«, 
dopolnjevanje znanja in sposobnosti zaposlenih s kvalitetnimi izobraževanji, ohranjanje in 
izboljševanje kvalitete prehrane, nastopanje za osebnostno rast, gibanje, svetovalna vloga 
vzgojitelja do staršev,.. 
 
Vizija celotnega vrtca Šempeter je »V našem vrtcu je lepo!«. Vizija vrtca na bolnišničnem 
oddelku pediatrije pa je »Skupaj močni, pogumni in razgibano radovedni«. Prednostne 
naloge celotnega vrtca so »Izkustveno učenje preko čutil«, odnos, samostojnost, 
odgovornost otroka, pozdravljanje, hranjenje, lepe življenjske navade (pozdrav – dober dan, 
nasvidenje). Otroci zmorejo vse to, ogledalo smo pa mi, starši in kolektiv vrtca. 
Prednostne naloge po enotah: 

• Enota Mavrica: »Vsi prijatelji pod eno mavrico« 
• Enota Žarek: »Igrivo in domiselno ustvarjamo« 
• Enota sonček: »Vrtec ob potočku« 
• Enota Zvezdica: »Prijateljstvo« 

 
Dnevni red vrtca 
Zaželjeno je, da bi otroci do 8.00 ure zjutraj, oz. najkasneje do 8.15 bili že v skupinah, da ne 
pridejo direktno ob 8.30 v vrtec k mizi sedet na malico, ampak da imajo čas za kratko igro oz. 
za pripravo na malico. 
 
Vsebinska predstavitev 
Obogatitvene dejavnosti, delavnice v prostorih vrtca in na igrišču, veseli december, 
praznovanje pomladi, mesec družine, jesen, športna in druga srečanja med bližnjimi vrtci, 
spoznavanje kvalitetnih umetniških del, sodelovanje s starši, predstavitev znanj in hobijev 
staršev, lutkovne igrice, praznovanje rojstnih dni, ure pravljic v knjižnici, obeleženje 
pomembnih datumov, glasbeno plesne delavnice, ogled kmetij, čebelarja, skupni pohodi s 



starši in otroci, obisk potujoče knjižnice, gledališki abonma »Mali polžek« za starejše skupine, 
spoznavanje svojega kraja, Cici vesela šola za najstarejšo skupino, pevski zbor, zaključki 
šolskega leta, gozdna pedagogika v enoti Sonček, dodatne dejavnosti, itd. Pomočnica 
ravnateljice za vrtce pove, da je prav, da starši vidimo otroke tudi med šolskim letom kdaj 
nastopati, zato so si v kolektivu zadali tudi cilj nastopanja za otrokovo rast. 
 
Nadstandardni programi 
a) Vrtec v naravi za predšolske otroke bo tudi letos na Debelem rtiču od 20. do 24.5.2024. 
Ga. Sara Črv poda predlog, da bi predšolski otroci odšli na letovanje 1 dan manj kot lani, torej 
samo 3 noči. Lani naj bi namreč starši imeli pripombe, da je vrtec v naravi bil 1 dan predolg. 
 
b) Plavalni tečaj za predšolske otroke se bo izvedel 22.4. in 26.4.2024 v dveh skupinah v 
pokritem bazenu v Novi Gorici.   
 
C) Glede e-asistenta pomočnica ravnateljice za vrtce pove, da so se s kolektivom dogovorili, 
da se bo v tem šolskem letu pošiljalo še naprej dnevne dejavnosti in mesečne utrinke do 10 
fotografij. 
Letni delovni načrt je soglasno potrjen.  
 
Ad. 4) Volitve predsednika Sveta staršev vrtca 
V.d. ravnateljica pove, da je potrebno ponovno izvoliti predsednika Sveta staršev vrtca, ker je 
dosedanji predsednici, ga. Maji Junčaj potekel mandat, ki je trajal 2 leti. 
Predstavnike vpraša, ali bi kdo koga želel predlagati? G. Anej Šuligoj in ostali predstavniki 
ponovno predlagajo ga. Majo Junčaj, zato se izvede glasovanje. 
ZA: vsi prisotni   PROTI: / 
Soglasno se sprejme in potrdi ga. Majo Junčaj za ponovno predsednico Sveta staršev vrtca 
Šempeter za naslednji 2 leti. Ga. Maja Junčaj pozdravi nove predstavnike Sveta staršev v tem 
šolskem letu in jim izrazi dobrodošlico. 
 
Ad. 5) Informacije glede postopka imenovanja predstavnika staršev vrtca v Svet zavoda 
Ga. Maja Junčaj pove, da je tu prišlo do napake, saj je mandat predstavnika staršev v Svetu 
zavoda 4 leta, zato ponovna izvolitev ni potrebna, saj predstavnici Niki Brajdih še ni potekel 
mandat (do 2025). To točko se zato danes ne bo obravnavalo. 
 
Ad. 6) Investicije in vzdrževanje 
Ga. Maja Junčaj vodstvo vpraša, kakšno je stanje glede novih igral? Pomočnica ravnateljice za 
vrtce pove, da je sama kontaktirala inšpektorja takoj, ko je nastopila to delo, ker se ji je zdelo 
žalostno gledati povita igrala. Povedal ji je, da je potrebno poslikati ter opisati kaj se je glede 
igral storilo in mu poslati. Pove, da so to vse storili in mu bodo sedaj poslali. Ga. Maja Junčaj 
pove, da je bilo s strani župana že prejšnje šolsko leto obljubljeno, da bo namenil 60.000€ za 
nova igrala in sicer direktno iz proračuna občine (po 20.000€ za vsako enoto), ker se v vrtce 
Šempeter zadnja leta ni vlagalo. Začeli naj bi z enim igralom na vsako enoto, kar potrdi tudi 
v.d. ravnateljica, ki je na sestanku tudi tako razumela župana. Nepredvideno se je potem 
meseca avgusta v celoti uredilo nova igrala v enoti Sonček (Vrtojba), ki naj bi bila delno kar 
sponzorsko narejena s strani izvajalca. Pove, da upa, da bodo prioritetno in čim hitreje prišli 
dokončati atrij v jaslično skupino enote Mavrica, kot je bilo obljubljeno. 
 
Pomočnica ravnateljice za vrtce pove, da je dokončanje atrija župan definitivno obljubil že 
meseca septembra in se sedaj samo čaka. Pove tudi, da če bi občina namenila vsako leto nek 
znesek za obnovo enot vrtca Šempeter, ne bi prišlo do tega, da pade za občino malo večji 



strošek v enem delu. Ker se dosti let ni vlagalo v vrtec, pride potem do tega, da je v veliko 
stvari hkrati za investirati. 
 
Ga. Meta Zadrgal pove, da imajo jaslični otroci v enoti Sonček v Vrtojbi pralne plošče zunaj, ki 
niso najbolj prijazne za otroke. Pove, da glede na to, da občina Šempeter-Vrtojba premore 
veliko in da je tudi v naši občini veliko podjetij, ki imajo otroke v vrtcu Šempeter jo zanima, 
če bi jih bilo smiselno pozvati, da kaj donirajo za naš vrtec. Pomočnica ravnateljice za vrtce 
pove, da imajo pralne plošče tudi v enoti Žarek. Sicer pa se seveda lahko obrnemo na 
podjetja za morebitne donacije, da se na tak način poleg občine, ki je ustanoviteljica zavoda 
obnovi in uredi vrtec. 
 
Ga. Katarina Prislan Kodelja pove, da bi bil smiselen letni obhod - da bi prišla enkrat na leto 
neka strokovna služba občine in vrtca na ogled po enotah, da bi se naredilo seznam prioritet 
in se potem enote vrtca vsako leto obnavljalo. V.d. ravnateljica pove, da so letos septembra 
župan in drugi strokovni delavci iz občine že prišli na ogled vseh enot in si pogledali in 
popisali stvari, ki naj bi se jih uredilo. 
 
Ga. Maja Junčaj pove, da kot Svet staršev predlagajo, da v prihodnje Občina Šempeter-
Vrtojba nameni več kot 20.000€ za vrtec Šempeter na leto, kot je bilo do sedaj, saj so se vse 
stvari namreč podražile. Pomočnica ravnateljice za vrtce in v.d. ravnateljica se s predlogom 
strinjata. Povesta pa, da je občina pripravljena iz nekega drugega fonda dati za večje 
investivije vrtca. 
 
SKLEP 1: Nobenega dvoma ni, da je župan obljubil nova igrala v vseh enotah vrtca 
Šempeter ter nov atrij v enoti Mavrica. Člani Sveta staršev in vodstvo vrtca Šempeter se 
soglasno strinjajo, da je res čas da se obljube s strani Občine Šempeter-Vrtojba izpeljejo 
čim hitreje, da bodo vsi otroci vrtca Šempeter imeli enake možnosti za igro tudi na 
prostem. 
 
SKLEP 2: V.d. ravnateljica pove, da se bo v finančni načrt pod investicije poleg igral in 
ostalih stvari, ki so za zamenjati dodalo tudi zamenjava pralnih plošč vsaj v vseh jasličnih 
skupinah v vseh enotah. 
 
SKLEP 3: Občini se bo predlagal višji znesek za namen investicij vrtca, kot je bil do sedaj vsa 
leta 20.000€ za vse enote skupaj za posamezno šolsko leto. 
 
Ad. 8) Razno 
 
Ga. Maja Junčaj pove, da smo v prejšnjem šolskem letu na zadnji, 3. seji Sveta staršev glede 
prehrane izrazili nezadovoljstvo glede tega, da je hrane premalo, da dodatkov ni na voljo, da 
je popoldanska malica siromašna. Izboljšave so, vendar predstavniki so mnenja, da je še 
veliko rezerve za izboljšave. Pove, da se bodo kot Svet staršev še naprej borili za kvalitetno, 
raznovrstno hrano in tudi, da bo količinsko dovolj hrane za otroke. 
 
Nadalje predstavniki vodstvo vprašajo, kakšno je stanje glede plastičnih lončkov, glede 
katerih smo se že v prejšnjem šolskem letu dogovorili, da se jih bo nabavilo za otroke in se jih 
s tem spodbudilo k pitju. Pomočnica ravnateljice za vrtce odgovori, da bodo vsekakor to 
preverili in da se jih bo čimprej nabavilo za otroke. Ga. Irena Pajek Gomišček, vodja enote 
Žarek (v nadaljevanju: vodja enote Žarek) pove, da vidi edini problem v tem, da kjer je veliko 
otrok v skupini, bi jim tako velik pladenj z lončki lahko vzel veliko prostora.  



 
Gospa Mateja Grudina, svetovalna delavka (v nadaljevanju: svetovalna delavka) pove, da se 
je danes predstavnik g. Sebastijan Dolenc opravičil in ji na mail poslal vprašanja, da 
apeliramo po ustreznem obveščanju otrok, ki imajo kakršnokoli dieto. Starši niso seznanjeni 
kaj otrok v vrtcu dejansko zaužije. Pove, da bi bilo smiselno, da se jedilnik objavi tedensko. 
Torej, da bi na oglasni deski visela 2 jedilnika, diete in klasičen jedilnik. 
 
Ga. Maja Junčaj pove, da starše zanima, zakaj je prišlo v nekaterih enotah in skupinah do 
premestitve otrok v druge skupine sredi šolskega leta? V.d. ravnateljica odgovori, da glede 
na to, da je bila že meseca avgusta inšpekcija z namenom, da bi pregledala skupine, da se jih 
uredi pred 1.9.2023, ker so bile v prejšnjem šol. letu narobe narejene. Inšpektorica je 
potrdila napake pri sestavi skupin in naročila odpraviti le-te. V.d. ravnateljica je takratni 
pomočnici ravnateljice za vrtce, ga. Nataši Smerdelj Šubelj poslala ta zapisnik ter točna 
navodila, v katerih skupinah je kaj za popraviti. Naročila je, naj pošlje inšpektorici 
popravljene skupine ter v.d. ravnateljici v vednost. To je tudi naredila, vendar je seznam za 
starše spremenila in staršem poslala drugačne skupine (prvotne skupine). 
 
To, da obstajata dva različna seznama, eden za inšpektorico in drgačen za starše je 
v.d.ravnateljica izvedela slučajno šele prvi teden septembra in to povedala tudi inšpektorici, 
ki je ponovno prišla sredi septembra. Ponovno je vodstvo opozorila, da morajo zaradi 
varnosti otrok skupine spremeniti, da bodo ustrezale normativom in zakonskim določilom. 
Povedala je, da ne bo popuščala in naj skupine čimprej spremenijo. Zato so bili primorani s 
1.10.2023 skupine spremeniti tako, kot to zahteva zakon, ki tudi dopušča spremembe skupin 
do 31.10.2023. Pomočnica ravnateljice za vrtce pove, da dobiva vsakodnevno pritožbe na ta 
račun po telefonu in po mailu, vendar je zaradi varnosti otrok in navodil inšpektorice bila 
primorana skupine spremeniti. 
 
Ga. Neja Podgornik doda, da bi rada razložila, zakaj se je med starši sploh porajala takšna 
jeza, ker ne morejo razumeti, kako lahko nekdo, ki je v službi zato, da med drugim to počne, 
naredi tako osnovnošolsko napako. Pomočnica ravnateljice za vrtce pove, da se to sicer 
lahko vsakemu zgodi, ker oblikovanje skupin ni tako enostavno. Res pa je, da je v tem 
primeru bila ga. Nataši Smerdelj Šubelj opozorjena s strani inšpektorice in bi skupine morala 
popraviti pred 1.9.2023. Vsem staršem, katerih otroci so bili premeščeni v drugo skupino so 
že poslali po 3 oz. 4 dopise, kjer so jim tudi pojasnili situacijo. 
 
Svetovalna delavka pove, da ima od predstavnika g. Sebastijana Dolenca napisano še eno 
pripombo, in sicer, da bi bilo smiselno v enoti Žarek odstraniti železo od konstrukcije starih 
igral ob poti, ki vodi k vhodu v vrtec, da se otrok ne spotakne in pade. V.d. ravnateljica 
odgovori, da je bil župan v prvi polovici septembra na ogledu vseh enot glede igral, atrija in je 
to železje tudi videl in dejal da je naročil izvajalcu, da pride in to odpelje, vendar bo treba 
nekoliko počakati, ker naj bi izvajalec imel težave s kadrom. 
 
G. Matej Skomina poda vprašanje, ali se zadeva glede parkinga v Vrtojbi pred vrtcem že 
premika? Rečeno naj bi bilo, da se bo parkinge rezerviralo ob določenih urah za starše. To naj 
bi bilo rečeno s strani občine, saj sta župan in g. Bogdan Nemec bila tam na ogledu. V.d. 
ravnateljica pove, da o temu žal nič ne ve, da pa se bo glede tega pozanimala. 
 
Ga. Neja Podgornik vpraša, kaj naj bi bil namen vrtčevskega sklada, najbrž ne suport 
vrtčevskih prostorov ampak suport otrok, ki so socialno šibki? Ga. Nika Colja, predstavnica 
vrtčevskega sklada (v nadaljevanju: predstavnica vrtčevskega sklada) pove, da je vrtčevski 



sklad namenjen podpori otrok, ki so v socialni stiski ter za nadstandard za vse otroke vrtca 
Šempeter. Pove, da se je sklad poenotil s šolo, pripravil iso obrazce in namenilo se bo 15€ na 
vsakega otroka, ki bo odšel v šolo v naravi in bo namenjeno za prevoz. Pomočnica 
ravnateljice za vrtce predlaga, da se predstavnica vrtčevskega sklada pozanima, kateri je tisti 
znesek, ki ni problem za starše, saj naj bi na eni od okoliških šol dali 10€ na otroka, ki pa naj 
ne bi vplival pri starših na otroški dodatek ali na dohodnino. G. Andrej Ipavec poda predlog, 
da se res preveri ta znesek, da ne bo kdo od staršev razočaran. 
 
Predstavnica vrtčevskega sklada pove, da so poleg obrazcev uredili tudi status prejemanja 
donacij s strani dohodnine – letos bodo lahko starši donirali tistih 0,5% dohodnine v 
neprofitno organizacijo – v sklad vrtca. Za vrtčevski sklad se bo še zbiralo na novoletnem 
bazarju ter z zbiranjem starega papirja. Z denarjam, ki je namenjen tudi nadstandardnemu 
programu so se odločili nakupiti štiri tablice, »bon« za 15€ za nakup stvari za vsako skupino 
posebej ter 4 brezžične zvočnike. Predlaga se, da bi se zvočnik kupilo tudi enoti v bolnišnici. 
 
G. Anej Šuligoj vpraša, zakaj ne bi mogel vrtčevski sklad plačati direktno prevoza otrokom, 
npr. avtobus? Na tak način ne bi povročali težav z nakazovanjem denarja staršem, zato meni, 
da bi to bila odlična rešitev. Meni, da denar, ki se zbira za vrtčevski sklad ni potrebno, da je 
namensko darovan za določeno stvar, ampak lahko člani vrtčevskega sklada odobrijo za 
kakšen namen se lahko ta denar porabi. V.d. ravnateljica pove, da se tudi ona strinja, da je 
nepotrebno deliti denar, ki je namenjen nadstandardu vrtca med otroke, ampak se lahko ta 
denar porabi v paketu za nadstandard (npr. za prevoz). 
 
SKLEP: Predstavnica vrtčevskega sklada in v.d. ravnateljica se bosta pozanimali, ali je 
dovoljeno, da se z določenim namenom zbira denar v obliki donacije in gre potem donacija 
direktno na vrtčevski sklad in iz sklada direktno za npr. prevoz otrok, da bi se izgonili vsem 
morebitnim težavam za starše. 
 
G. Andrej Ipavec vodstvo vpraša, kako to, da so zastave pred enoto Mavrica strgane. V.d. 
ravnateljica pove, da se je že na začetku šol.leta s hišnikom dogovorila, da se bo nabavilo 
nove in v vseh enotah, kjer je potrebno le-te zamenjalo. Pove, da bo preverila, kje se je 
zataknilo - ali se jih še ni zamenjalo, ali pa sploh še niso bile dostavljene. 
 
Ga. Maja Junčaj vpraša, kakšno je stališče vodstva glede fotografiranja otrok in želje po tem, 
da se to poenoti med enotami? Na prejšnjih sejah Sveta staršev je bilo namreč velikokrat 
izražena ta želja, vendar se staršev nikoli ni upoštevalo. Pomočnica ravnateljice za vrtce 
pove, da sliši na ta račun veliko kritik s strani staršev, da dobivajo nekateri starši na 
fotografijah samo roke od otrok, drugi starši po 20, ali celo 50 fotografij na mesec, zato pove, 
da bo sama vztrajala pri temu, da se bodo kot kolektiv tudi glede tega čimbolj poenotile. 
Pove, da je veliko staršev, ki ne želijo, da se njihovega otroka sploh fotografira, zato je treba 
te otroke odstraniti, ko se fotografira. Te fotografije so namenjene samo za starše, za našo 
uporabo in ne za morebitne delitve na družbenih omrežjih. G. Anej Šuligoj prosi, ali se lahko 
na naslednji seji pove točno številko, koliko je takšnih staršev, ki ne želijo, da se njihove 
otroke fotografira. 
 
Predstavniki izrazijo željo, ali lahko vzgojiteljice fotografirajo tudi tistega otroka, ki praznuje 
na posamezen dan rojstni dan in takrat pošljejo to fotografijo tudi otrokovemu staršu? 
Povejo, da staršem in otrokom (zlasti kasneje kot spomin) takšna fotografija pomeni 
ogromno. Povejo tudi, da je razlika, ali vzgojiteljice pripnejo fotografijo v e-asistentu kot 
priponko, da lahko potem starši nadalje to fotografijo tudi razvijejo, ali pa prejmejo 




